

BRANCH 分店

	TEL 電話	FAX 傳真
1. Shop I18-I19 & I23-I25, I/F, Sun Hung Kai Centre, Wan Chai, Hong Kong 香港灣仔新鴻基中心I樓I18-I19及I23-I25號	2877 7327	2877 4030
2. Unit D, Shop 42-68, G/F, Admiralty Centre, Admiralty, Hong Kong 香港金鐘海富中心商場地下42-68號D單位	2866 8707	2866 8727
3. Shop G1-B, G/F, Melbourne Plaza, 33 Queen's Road Central, Central, Hong Kong 香港中環皇后大道中33號萬邦行地下G1-B號	2526 2685	2877 3528
4. Shop 528-529, Level 5, Telford Plaza, Kowloon Bay, Kowloon 九龍九龍灣德福廣場5樓528-529號	2247 4198	2431 4495
5. Shop UG06, UG/F, Olympian City One, Kowloon 九龍奧海城一期高層地下UG06號	2272 4220	2272 4230
6. Shop S2, Level 1, Kowloon Commerce Centre, 51 Kwai Cheong Road, Kwai Chung, N.T. 新界葵涌葵昌路51號九龍貿易中心L1層S2號	2295 0161	2295 0907
7. Shop A159, Level 1, YOHO MALL II, Yuen Long, N.T. 新界元朗形點II L1層A159號	2677 4589	2677 8091
8. Shop G113 & G115, G/F, trmtplaza Phase I, Tuen Mun, N.T. 新界屯門屯門市廣場一期地下G113及G115號	2205 0183	2205 0180

ORDER FORM

Contact Person 聯絡人

TeL No. 電話號碼

Fax No. 傳真號碼

Email* 電郵*

Delivery 送貨

Self Pick-up 自取

Delivery Address 送貨地址

Delivery Instructions 送貨要求

Delivery / Self Pick-up Date & Time 送貨 / 自取日期及時間

* I agree to receive the offers from Oliver's Super Sandwiches and the latest promotional materials in relation to catering and restaurant services of Oliver's Super Sandwiches, and Oliver's Super Sandwiches to use my personal information for direct marketing of their products / services. The promotional materials will be sent to me personally by email and / or SMS and / or mobile phone apps.

本人同意收取 Oliver's Super Sandwiches 優惠及與飲食與餐飲業有關的 Oliver's Super Sandwiches 產品 / 服務資訊的最新推廣，及使用本人之個人資料作直接促銷 Oliver's Super Sandwiches 產品 / 服務用途，而此等信息會透過電郵或 / 及手機短訊或 / 及手機程式發送至本人。

* I have read and accept the terms and condition of the "Personal Information Collection Statement".
本人亦已閱讀並同意「收集個人資料聲明」之條款細則。

REMARKS 備註

A minimum of \$200 per order is required for delivery service. Please place your order 2 working days in advance. Please contact us if you want to place an urgent order. Please fax the order form to specific branch & contact our staff for confirmation of self pick-up or delivery schedule. For locations out of our delivery service area, provision of delivery is subject to discussion and an extra delivery fee of \$300 will be charged. Limited delivery service area, please contact branch staff for details. Delivery service is not available at Outlying Islands, Lantau Island and Discovery Bay. Prices & items are subject to change without prior notice. Oliver's Super Sandwiches reserves the right of final decision in case of any dispute.

送遞服務最低消費為\$200。請於兩天前落單。如欲即日落單，請與分店聯絡及視乎當天情況。請傳真訂購表格予指定分店，並聯絡店員確認外賣自取或送遞時間。超出送貨範圍之訂單，須與分店另議及我們會額外收取送貨費用\$300。送貨範圍有限，詳情請向店員查詢。離島、大嶼山及愉景灣不設送貨服務。價錢及項目如有更改，恕不另行通知。如有任何爭議，Oliver's Super Sandwiches將保留最終決定權。

PERSONAL INFORMATION COLLECTION STATEMENT

We are committed to protect your personal information. This Personal Information Collection Statement ("PICS") setting out how your personal information is collected and used by our company.

Please read this PICS carefully. When you fill in the takeaway ordering form and if you check the tick box indicating that you agree to receive our direct marketing materials in respect of catering and restaurant services and you accept the terms and conditions of the PICS, it meant that our company has obtained your consent to collect, use and transfer your personal information in accordance with the terms and conditions set out in this PICS. Our company reserves the right to change or modify the contents of PICS unilaterally without notification provided that prior consent will be obtained from you for any changes in relation to the collection and use of your personal information.

I. COLLECTION OF PERSONAL INFORMATION AND ITS PURPOSES

When our company requires to provide the takeaway ordering services to you, you may have chance to provide us your personal information including your name and contact telephone no. ("Personal Information"). The Personal Information is provided to us voluntarily. You agree and understand that the Personal Information you provided would be kept by our company on confidential basis for the purpose of:

- managing our company's daily operation and providing the delivery services;
- conducting the market research and analysis on our company's products and services;
- sending the direct marketing materials to you such as the promotional leaflets, advertisement, and exclusive offers and direct marketing of our company's products and services in respect of catering and restaurant services; if the Personal Information will be used by our associated companies for direct marketing of their products and service in relation to catering and restaurant services, express written consent will be obtained from you;
- responding to your inquiries or complaints in accordance with your instructions.

2. PERSONAL DATA (PRIVACY) ORDINANCE

Our company collects, uses, stores, discloses, transfers, protects and stores your Personal Information in complying with the Hong Kong law including the Personal Data (Privacy) Ordinance.

3. RETENTION, STORAGE AND DISCLOSURE OF PERSONAL INFORMATION

Our company is committed to keep your Personal Information confidential without selling or transferring to any third party for direct marketing of their products or services, nor selling or transferring your Personal Information out of Hong Kong territory. For the purpose of rendering our company's service, your Personal Information may only be disclosed and transferred to the following categories of persons who have obligation to keep the Personal Information confidential:

- our company's employees who are responsible to provide services;
- our company's agency who are employed for providing the direct marketing services in respect of our company's products and services on our company's behalf;

- our company's services provider who are employed for providing market analysis in respect of our company's products and services;
- anyone that our company has obliged to disclose or transfer in accordance with the requirements of applicable laws, administrative policies or regulations.

4. ACCESS AND CORRECTION OF PERSONAL INFORMATION

If you wish to access or correct your Personal Information, you may send email to info@olivers-supersandwiches.com or fax to 2607 5364. Our company will respond to your request and update the Personal Information in our record within the next 7 working days from the date of receipt of your request.

5. CEASE TO USE THE PERSONAL INFORMATION FOR DIRECT MARKETING

If you want to stop receiving any promotional material or leaflets from our company, you may at any time contact our company by sending email to info@olivers-supersandwiches.com together with your name, mobile number and email address indicating that you want us to stop using your Personal Information for direct marketing or you want us to stop sending you our promotional or advertising materials. Upon receipt of your request, our company will remove your Personal Information from our list within the next 7 working days and stop using your Personal Information for direct marketing purpose.

6. INQUIRIES

You may contact us by email info@olivers-supersandwiches.com should you have any queries concerning this PICS.

收集個人資料聲明

我們承諾保護閣下的個人資料。本收集個人資料聲明(下稱「個人資料聲明」)說明本公司對閣下的個人資料蒐集和使用方法。

請仔細閱讀此個人資料聲明。當閣下填妥外賣訂購表格，在空格上同意收取本公司與飲食及餐飲業有關之產品 / 服務之直接促銷資料，及接受此個人資料聲明內容之條款細則，即表明本公司已得到閣下之同意，根據個人資料聲明的條款細則，收集、使用及轉移閣下之個人資料。本公司保留權利可隨時單方面修改個人資料聲明而不另作通知。但如該更改與本公司怎樣收集及使用閣下的個人資料有關，本公司會取得閣下的同意後才會更改有關之條款。

1. 個人資料的收集及用途

當本公司需要為閣下提供食物外賣訂購服務，閣下有機會向本公司提供閣下的個人資料包括姓名、聯絡電話(下稱「個人資料」)。
個人資料是閣下自願向本公司提供。閣下同意及明白向本公司提供的個人資料將以保密形式保存起來，並可用作下列用途：
(a) 作為本公司之日常運作及提供食物外賣訂購服務；
(b) 進行本公司產品及服務有關的市場調查及分析；
(c) 向閣下發出直接促銷資料，如宣傳單張、廣告、獨家優惠，以作直銷及推廣與本公司飲食及餐飲業有關產品和服務。本公司會得到閣下之書面同意，方會使用閣下之個人資料，為本公司附屬公司作直接促銷其與飲食及餐飲業有關之產品及服務。
(d) 按閣下的指示，回應閣下或以該閣下名義提出的查詢或投訴。

2. 個人資料(私隱)條例

本公司對於收集、使用、保存、披露、轉移、保護及存取個人資料的政策和做法，均符合香港有關法律，包括個人資料(私隱)條例。

3. 保留、儲存及披露個人資料

本公司會將閣下的個人資料保密，閣下的個人資料不會被出售或轉移給第三者作其產品或服務之直銷用途，亦不會被出售或轉移至香港以外的地方。為提供本公司之服務，有關閣下之個人資料，只會披露及傳送至與本公司有保密責任之以下群組：
(a) 負責提供服務之本公司職員；
(b) 本公司聘用之代理商為本公司提供直接促銷本公司之產品及服務；
(c) 本公司聘用之服務供應商，以提供本公司產品及服務的調查分析；
(d) 按適用法律、行政制度或規例要求，本公司必須向其作出披露或轉移之任何人士。

4. 查詢資料要求及更正個人資料

若閣下欲查閱本公司持有閣下的個人資料或要求更正閣下的個人資料，請電郵至 info@olivers-supersandwiches.com 或傳真至 2607 5364。本公司會在收到閣下之指示後7個工作天內給予回覆及完成更新本公司之紀錄。

5. 停止使用個人資料作直銷用途

若閣下不想收取本公司任何推廣或宣傳資料，閣下均可隨時連同您的姓名、手提號碼及電郵地址，電郵至 info@olivers-supersandwiches.com 聯絡本公司，表示閣下欲本公司停止使用閣下個人資料，作直銷本公司產品及服務之用途，或欲本公司停止發放推廣或宣傳資料。本公司會在收到閣下之指示後7個工作天內將閣下之個人資料從本公司之名單中移除，並停止使用閣下之個人資料作直接促銷用途。

6. 查詢

如閣下對本個人資料聲明有任何疑問或意見，可隨時電郵至 info@olivers-supersandwiches.com，本公司將盡快回覆。



PLEASE PLACE ORDER
2 WORKING DAYS IN ADVANCE
請於兩天前落單



SIGNATURE BREAKFAST



SIGNATURE BAKED POTATOES



SUPER SANDWICHES



BEVERAGE

	PRICE	QTY
B1. Conchiglioni in Thick Tomato Soup . Banger Sausage . Scrambled Eggs . Grilled Tomato . Hash Brown . British Granary Toast 番茄濃湯貝殼粉 • 兵加腸 • 炒蛋 • 烤番茄 • 薯餅 • 英式穀麥多士	\$45	<input type="checkbox"/>
B2. Cheddar Cheese Sausage . Scrambled Eggs . Baked Beans . Grilled Tomato . Mini Croissant 車打芝士腸 • 炒蛋 • 茄汁焗豆 • 烤番茄 • 迷你牛角包	\$41	<input type="checkbox"/>
B3. Norwegian Smoked Salmon & Kernel Corn Scrambled Eggs . Honey Ham . Chipolata Sausage . Grilled Tomato . Seven-grain Roll 挪威煙三文魚粟米炒蛋 • 蜜味火腿 • 早餐腸 • 烤番茄 • 七穀包	\$41	<input type="checkbox"/>
B4. Bacon . Chipolata Sausage . Scrambled Eggs . Grilled Tomato . British Granary Toast 煙肉 • 早餐腸 • 炒蛋 • 烤番茄 • 英式穀麥多士	\$38	<input type="checkbox"/>
B5. Teriyaki Chicken . Scrambled Eggs . Grilled Tomato . British Granary Toast 燒汁雞扒 • 炒蛋 • 烤番茄 • 英式穀麥多士	\$41	<input type="checkbox"/>
B6. Sun-dried Tomato Scrambled Eggs . Chipolata Sausage . Diced Potatoes . Pancakes 乾番茄炒蛋 • 早餐腸 • 薯粒 • 熱香餅	\$39	<input type="checkbox"/>
B8. Veggie Light All-in-One Breakfast (Sautéed Mushroom Scrambled Eggs . Kernel Corn . Grilled Tomato . Mini Croissant) 素食輕盈早晨全接觸 (蘑菇炒蛋 • 粟米 • 烤番茄 • 迷你牛角包) V	\$39	<input type="checkbox"/>
B9. Honey Ham & Cheddar Cheese Croissant 蜜味火腿 • 車打芝士牛角包	\$34	<input type="checkbox"/>
B10. Bacon . Baked Beans . Scrambled Eggs . Grilled Tomato . Seven-grain Roll 煙肉 • 茄汁焗豆 • 炒蛋 • 烤番茄 • 七穀包	\$39	<input type="checkbox"/>
B11. Fried Beer-battered Fish Fillet with Tartar Sauce . Black Truffle Scrambled Eggs . Grilled Tomato . Mini Croissant 炸魚柳配他他醬 • 黑松露炒蛋 • 烤番茄 • 迷你牛角包 ⬇	\$49	<input type="checkbox"/>

SERVED WITH A HOT FRESHLY BREWED COFFEE / HOT TEA
配熱即磨咖啡 / 熱茶一杯

AVAILABLE BEFORE 11AM 上午11時前供應

SOUP

	PRICE	QTY
Daily Soup*是日餐湯*	\$24	<input type="checkbox"/>

AVAILABLE AFTER 11:30AM 上午11時30分後供應

	PRICE	QTY
SERVED WITH CAESAR 配凱撒沙律		
E1. Baked Beans 茄汁焗豆 V	\$46	<input type="checkbox"/>
E2. Egg Salad 碎蛋沙律 V	\$46	<input type="checkbox"/>
E3. Tuna Salad 吞拿魚沙律	\$46	<input type="checkbox"/>
E5. Cheddar Cheese 車打芝士 V	\$46	<input type="checkbox"/>
E6. Broccoli & Cheddar Cheese Sauce 西蘭花 • 車打芝士醬 V	\$49	<input type="checkbox"/>
E8. Bolognese 肉醬	\$49	<input type="checkbox"/>
E9. Bacon . Jack & Cheddar Cheese 煙肉 • 傑克及車打芝士	\$49	<input type="checkbox"/>
E11. Norwegian Smoked Salmon Salad . Egg Salad 挪威煙三文魚沙律 • 碎蛋沙律	\$52	<input type="checkbox"/>
E13. The Great Philly & Cheddar Cheese Sauce 費城牛肉 • 車打芝士醬	\$55	<input type="checkbox"/>

AVAILABLE AFTER 11:30AM 上午11時30分後供應

PASTA CHIC

	PRICE	QTY
C1. Norwegian Smoked Salmon . Clams Linguine in Creamy Dill Sauce 挪威煙三文魚 • 蜆肉扁意粉配刁草忌廉汁	\$52	<input type="checkbox"/>
C2. Linguine Bolognese 肉醬扁意粉	\$49	<input type="checkbox"/>
C3. Linguine with Mushrooms . Porcini & Black Truffle Cream 黑松露牛肝菌忌廉蘑菇扁意粉 V	\$64	<input type="checkbox"/>
C4. Linguine in Norwegian Smoked Salmon . Clams . Creamy Dill Sauce & Bolognese Sauce 挪威煙三文魚 • 蜆肉 • 刁草忌廉汁拼肉醬扁意粉	\$56	<input type="checkbox"/>

AVAILABLE AFTER 11:30AM 上午11時30分後供應

HEALTHY CHOICES

	PRICE	QTY
A1. Herbs Roast Chicken Caesar 香草燒雞凱撒沙律	\$49	<input type="checkbox"/>
A2. Norwegian Smoked Salmon Caesar 挪威煙三文魚凱撒沙律	\$58	<input type="checkbox"/>

AVAILABLE AFTER 11:30AM 上午11時30分後供應

	PRICE	QTY
J1. Oliver's Master Club (Whole Wheat Sliced Bread) 經典公司三文治 (全麥方包)	\$58	<input type="checkbox"/>
J2. Norwegian Smoked Salmon . Egg Salad on Baguette 挪威煙三文魚 • 碎蛋沙律法式三文治	\$66	<input type="checkbox"/>
J4. Avocado & Guacamole . Cheddar Cheese . Pine Nut on Focaccia 牛油果 • 墨西哥牛油果醬 • 車打芝士 • 松子仁配香草包 V	\$65	<input type="checkbox"/>
J5. Roasted Beef with Barbecue Sauce Mexican Tortilla Wrap 燒牛肉燒烤醬墨西哥卷	\$62	<input type="checkbox"/>
J6. Roasted Beef . Cheddar Cheese . Honey Mustard on Baguette 燒牛肉 • 車打芝士 • 蜜糖芥末法式三文治	\$73	<input type="checkbox"/>
J8. Honey Ham . Cheddar Cheese . Mushrooms on Ciabatta 蜜味火腿 • 車打芝士 • 蘑菇配意大利包	\$60	<input type="checkbox"/>

AVAILABLE AFTER 11:30AM 上午11時30分後供應

LEISURE TEA TREAT

	PRICE	QTY
T1. Oliver's Club Sandwiches 公司三文治	\$54	<input type="checkbox"/>
T3. Fish & Chips 炸魚薯條 ⬇	\$58	<input type="checkbox"/>
T4. Assorted Cake Temptation* 精裝蛋糕*	\$43	<input type="checkbox"/>
T6. Honey Ham . Pineapple & Cheddar Cheese Grilled Sandwiches 蜜味火腿 • 菠蘿 • 車打芝士熱烘三文治	\$40	<input type="checkbox"/>
T8. Honey Chicken Wings . Double Decker Sandwiches . French Fries 蜜糖雞翼 • 雙層沙律三文治 • 薯條	\$56	<input type="checkbox"/>
T9. Classic Hot Dog with French Fries 經典熱狗配薯條	\$46	<input type="checkbox"/>
T10. Roast Chicken . Mushroom Confit & Cheddar Cheese Grilled Sandwiches 燒雞 • 黑醋蘑菇 • 車打芝士熱烘三文治	\$40	<input type="checkbox"/>
T11. Roast Chicken Spicy Tomato Sauce Quesadilla with French Fries 香辣茄醬烤雞墨西哥薄餅配薯條	\$48	<input type="checkbox"/>
T12. Mini Pasta* & Puff Pastry Soup 迷你意粉* • 酥皮湯	\$60	<input type="checkbox"/>
T13. Pancakes . Egg Salad . Frankfurter 熱香餅 • 碎蛋沙律 • 法蘭克福腸	\$38	<input type="checkbox"/>
T14. Honey Ham & Cheddar Cheese Croissant 蜜味火腿 • 車打芝士牛角包	\$35	<input type="checkbox"/>

SERVED WITH A HOT FRESHLY BREWED COFFEE / HOT TEA
配熱即磨咖啡 / 熱茶一杯

ALL TOASTS ARE MADE WITH WHOLE WHEAT SLICED BREAD
所有三文治均由全麥方包製作

AVAILABLE 2:30PM - 6:00PM 下午2時30分至6時供應

	COFFEE	SINGLE	HOT	QTY	ICED	QTY
Espresso 濃縮咖啡	\$20	-	<input type="checkbox"/>	-	<input type="checkbox"/>	
Freshly Brewed Coffee 即磨咖啡	-	\$28	<input type="checkbox"/>	\$34	<input type="checkbox"/>	
Cappuccino 泡沫咖啡	-	\$34	<input type="checkbox"/>	\$40	<input type="checkbox"/>	
Caffelatte 鮮奶咖啡	-	\$34	<input type="checkbox"/>	\$40	<input type="checkbox"/>	
Hazelnut Caffelatte 榛子鮮奶咖啡	-	\$38	<input type="checkbox"/>	\$44	<input type="checkbox"/>	
Rose Caffelatte 玫瑰鮮奶咖啡	-	\$38	<input type="checkbox"/>	\$44	<input type="checkbox"/>	
Salted Caramel Caffelatte 岩鹽焦糖鮮奶咖啡	-	\$38	<input type="checkbox"/>	\$44	<input type="checkbox"/>	
 Marocchino 朱古力咖啡	-	\$38	<input type="checkbox"/>	\$44	<input type="checkbox"/>	

SOY MILK AVAILABLE 可選豆奶
EXTRA SHOT 另加濃縮咖啡 \$4 EXTRA SYRUP 另加糖漿 \$4

	ALTERNATIVE DRINKS	HOT	QTY	ICED	QTY
Lemon Water 檸檬水	\$20	<input type="checkbox"/>	\$24	<input type="checkbox"/>	
Lemon Tea 檸檬茶	\$20	<input type="checkbox"/>	\$24	<input type="checkbox"/>	
HK-Style Earl Grey Milk Tea 港式伯爵奶茶	\$24	<input type="checkbox"/>	\$28	<input type="checkbox"/>	
Milk 鮮奶 / Soy Milk 豆奶	\$24	<input type="checkbox"/>	\$28	<input type="checkbox"/>	
Teapigs Tea 茶 (English Breakfast / Earl Grey Strong / Peppermint Leaves / Lemongrass) (英式早餐茶 / 香濃伯爵茶 / 薄荷茶 / 檸檬草茶)	\$26	<input type="checkbox"/>	-	<input type="checkbox"/>	
 Chocolate 朱古力	\$34	<input type="checkbox"/>	\$38	<input type="checkbox"/>	
 Rose Chocolate 玫瑰朱古力	\$38	<input type="checkbox"/>	\$42	<input type="checkbox"/>	

V VEGETARIAN 素食 **⬇** PRODUCTION TAKES TIME 製作需時

*PLEASE CONTACT STAFF FOR DETAILS 詳情請向職員查詢
PHOTOS FOR REFERENCE ONLY 圖片只供參考